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- Kochani, 10 lat temu Mieszkańcy Starachowic dali mi szansę. 25-latkowi powierzyli kierowanie pracami miasta. Dziś przed Wami jak co roku rozliczyłem się z wykonanej pracy. Tym co
wspólnie udało nam się osiągnąć w tym okresie a z czego jestem najbardziej dumny, jest to, że nie dość, że nie musimy wstydzić się za nasze miasto, to możemy być dumni z miejsca z
którego pochodzimy, w którym mieszkamy bądź mieszkaliśmy. Na nowo zbudowaliśmy pozytywny wizerunek Starachowic, z poszanowaniem dla historii i pozytywnym podejściem do
teraźniejszości – powiedział Prezydent Miasta Starachowice Marek Materek.

Czwartkowe spotkanie było okazją do podsumowania 10 lat wspólnej pracy na rzecz samorządu. Prezydent przedstawił również najbliższe planu dotyczące rozwoju miasta.

- Rocznie nasze miasto ma około 10 mln złotych środków własnych na różnego rodzaju inwestycje. Zaczynając pracę w Urzędzie Miejskim dałem priorytet na pozyskiwanie środków
zewnętrznych, by zachować dobrą kondycję finansową miasta. I to się udało! Przez te 10 lat wydatki majątkowe to około 500 milionów złotych – wylicza prezydent.

2 grudnia 2024

Podsumowanie 10 lat

Prezydent Miasta Starachowice Marek Materek podsumował 10 lat pracy na rzecz lokalnej społeczności w roli włodarza miasta. Spotkanie odbyło się tradycyjnie w auli Agencji
Rozwoju Regionalnego przy ulicy Mickiewicza.



Podczas spotkania prezydent Materek szczegółowo poinformował o danych finansowych. Na powyższą kwotę ponad 310 mln zł to środki pozyskane ze środków zewnętrznych.

Zadłużenie na koniec 2014 roku wynosiło ok 43,5 mln zł tj. 30,39% - do dochodów, a dziś wynosi 54 mln zł tj. 16,71% - do dochodów.

- Co istotne w tych liczbach wyżej nie odnajdziemy wydatków na takie inwestycje jak Wiadukt w Dolnych Starachowicach, Północno Zachodnia Obwodnica Starachowic czy inwestycje
miejskich spółek. Dzięki Waszemu wsparciu, które po raz trzeci uzyskałem w wyborach samorządowych na nowo zakochałem się w tej pracy i mam motywację do tego, by dalej skutecznie
zmieniać Starachowice. Sam niczego jednak bym nie zrobił, otaczał i otacza mnie zespół świetnych współpracowników w Urzędzie, miejskich jednostkach i spółkach. Za Waszą codzienną
pracę i zaangażowanie serdecznie…Dziękuję i działamy dalej – dodał prezydent Materek.
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Więcej artykułów

April 11, 2025

Powstają bloki przy ul. Polnej

Podczas konferencji prasowej która odbyła się dnia 11 kwietnia 2025 r. Prezydent Miasta Starachowice Marek Materek poinformował o rozpoczęciu prac budowy trzech bloków przy ul. Polnej przez firmę KOSONÓG BUDOWNICTWO Sp. z o.o. z
siedzibą w Radomiu. W konferencji wzięli udział przedstawiciele Wykonawcy Mateusz Kosonóg - Prezes Zarządu, Marcin Ryszewski - Kierownik budowy oraz Radni Rady Miejskiej Ilona Traczyk oraz Marek Kamiński.

Więcej...

April 11, 2025

Otwarty konkurs ofert

Zachęcamy organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego do składania ofert na realizację zadania publicznego w 2025 roku.

Więcej...

April 11, 2025

Oferta Familijnego Klubu Sportowego Łazy Starachowice

Oferta organizacji pozarządowej, zgodnie z art. 19a ustawy o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie

Więcej...

April 10, 2025

Oferta Stowarzyszenia EKO SCHOOL

Oferta na realizację zadania publicznego z zakresu przeciwdziałania uzależnieniom i patologiom społecznym

Więcej...


